
 

 

 

ENS HAVÍEM MARCAT L’OBJECTIU                           

I L’HEM ACONSEGUIT!                   
JA S’HA PROMULGAT EL DECRET PER A LA 

CONSTITUCIÓ DE LA TAULA DE MOBILITAT 
-maig 2016- 

Aquesta era una reivindicació històrica de CCOO DiBa. Fins arribar 
aquí, ho hem demanat incansablement a les reunions de la Mesa de Negociació des 
de fa anys. A les reunions que hem tingut amb els representants polítics a la DiBa els 
hi hem explicat; fins i tot se n’ha parlat al Ple corporatiu. Hem fet divulgació, 
enquestes, comunicats, hem fet jornades (aprofitant la setmana de la bicicleta) i hem 
realitzat una assemblea amb la MOBILITAT com a únic punt a l’ordre del dia.  

Cliqueu el següent enllaç i veieu l’Assemblea de Mobilitat del any 2014  

�    https://www.youtube.com/watch?v=KyWx1zLOe_g 

Entre d’altres funcions, la Taula haurà de diagnosticar els problemes de mobilitat del 
personal i elaborar un Pla per portar a la pràctica els objectius acordats. Des de CCOO 
estem convençuts que serà un bon espai de diàleg on proposar millores respecte a 
l’accessibilitat, seguretat i canvi cap a una mobilitat més sostenible.  

 

 

 

 

 

 

 

 



FOMENTAR L’ÚS DELS MITJANS NO MOTORITZATS PER ANAR i 

TORNAR DE LA FEINA: transport públic, vehicle compartit, desplaçaments a peu i 
en bicicleta.  

• Aplicació dels beneficis fiscals previstos a l’IRPF per desgravar els imports 
destinats pel personal en la compra dels abonaments de transports públics.                                                                                                                            

 

Un dels nostres compromisos a les eleccions sindicals 2015 � 

 

https://diba.ccoo.cat/wp-content/uploads/sites/37/2017/05/6.7.1-PLA-DE-

MOBILITAT-28129.pdf 

 
 

• Incentius econòmics directes mitjançant la subvenció total o parcial dels 
títols de transport (dotació econòmica específica). 

• Prendre mesures per reduir els accidents In Itinere amb i sense baixa. 
• Creació d’aparcaments segurs per a bicis i vestuaris pels usuaris. 
• Subvencionar la compra de bicis o accessoris de seguretat. 
• Gestionar la mobilitat dins dels recintes:  

� Per exemple a Mundet, una proposta seria ampliar al matí l’horari del Bus per a 
donar servei no només a la universitat sinó també al personal de la Diputació 
que treballa allà.  

• Mantenir contactes amb altres administracions o empreses de transport 
per donar solucions globals a la manca d’accessibilitat diagnosticada.  

• Major flexibilitat horària per desplaçar-se en hores amb menys trànsit. 
• Creació d’una APP interna per afavorir cotxe compartit. 
• Aparcaments gestionats amb un criteri sostenible. 

 

DESPLAÇAMENT DURANT LA JORNADA:  

• Mesures per minimitzar els desplaçaments. 
• Dotar els vehicles corporatius de mesures de seguretat complementàries. 
• Establir rutes segures tenint en compte el lloc de destí i la xarxa de 

carreteres. 
• Millorar la cobertura extra d’assegurança. 
• Formació de conducció segura. 
• Estudiar mesures per minimitzar els riscos en patir accidents o sancions de 

trànsit. 
• Estudiar la implantació del teletreball. 

 

 

 

LA TEVA OPINIÓ ÉS IMPORTANT: PARTICIPA EN EL GRUP DE 

TREBALL ESPECÍFIC DE MOBILITAT 



En el moment que es constitueixi la taula de mobilitat, ja podrem començar a fer les 
nostres aportacions. Creiem important que tothom tingui l’oportunitat de participar i dir 

la seva. CCOO hem creat un grup de treball intern, el qual pretenem 
que sigui un espai de debat, reflexió i generador d’idees o propostes per poder-les 
exposar a la Taula de Mobilitat. Així doncs, si vols formar-ne part, no dubtis en 

posar-te en contacte amb nosaltres 

 �  ccoo@diba.cat 

És el moment d’apostar per la salut i seguretat del seu personal, el bon clima laboral, 
la reducció de la contaminació, i d’apostar per un desenvolupament sostenible. 
Considerem com un fet molt positiu que la Diputació de Barcelona hagi donat 

aquest pas de decidir crear la Taula de Mobilitat. Entenem que aquesta aposta 
tindrà beneficis no només per al personal de la corporació, sinó més enllà, ja que 
contribuirà a la millora de la qualitat de l’aire a la ciutat de Barcelona i és un 
compromís amb el canvi climàtic. 

 

                 

 

 


